

會長的話

過去的一年不但是世紀之交，也是人類社會進入知識經濟新紀元的重要年代。高知識含量、快速創新發展及全球一體化，已成為新紀元發展的特徵。

為了培育香港新一代的青年領袖，能面對新紀元的挑戰，本會提出了發展性青年工作的新路向——「視野、博識、創新、承擔」，以回應時代的呼喚。

本人深信在各顧問委員、董事會成員、職員和義務工作人員的支持和鼓勵下，本會一貫與時並進的特點和新的路向，必定能為香港的青年發展工作再添磚瓦。

本人謹藉此機會代表董事會向各顧問、職員、各屬會的義務工作人員，以及關心和支持香港新一代文化協會的各界友好，致以衷心的感謝。



會長 梁中昀

President's Remarks

For the past year, it was not only the century intersection but also the significant era for our society entering knowledge-based economy. High quantity of knowledge, quick innovative development and unification of the world are becoming the characteristics of new century.

To nurture the youth and adolescents being leaders in new century and well prepared for the challenges, the Association will develop in a new direction of vision, creativity, erudition and responsibility to go along with the times.

With the unfailing support and encouragement from our devoted advisors, board of directors, staff and volunteers, I have much confidence in our future work. I firmly believe that our Association will keep abreast with the fast changing world and continue to play an active role in nurturing our young people.

I would like to represent the board of directors to express my deepest gratitude to our advisors, colleagues, volunteers from each sub-organization and those who care and support the Association.



Leung Chung-wan
President